
Můj program

Do SKASu kandiduji, protože chci hájit zájmy studentů, mít možnost ozvat se, pokud se 
objeví něco pro studenty nevýhodného, a zároveň pomoci přijít na oboustranně rozumné 
řešení. Z konkrétních věcí bych ráda, aby se 

● SKAS přiblížil více studentům a ti pak měli odvahu dát najevo, že s něčím nejsou 
(nebo naopak jsou) spokojeni, protože většinu problémů lze vyřešit, ale musí se 
o nich vědět,

● stále myslelo na vytvoření studijní místnosti na Malé Straně (mikrovlnka, varná 
konvice a možnost k sezení mimo LAB, jako je např. respirium na Karlíně) a našlo se 
pro ni místo,

● pokračovalo v několika SKASem dobře rozpracovaných otázkách (rozdělení 
státnic na všech oborech, bagety na vrátnicích, studentská anketa aj.). 

Jana Novotná
3. ročník Bc. studium, Obecná informatika

Děkuji za vaše hlasy

Matfyz studuji třetím rokem, letos jsem 
psala bakalářku na KAMu, na příští 
akademický rok plánuji nastoupit na 
navazující magisterské studium a na 

Matfyzu ještě chvíli zůstat. 

Kromě matematiky a informatiky mě baví 
hlavně sport, pobyt v přírodě, pozorování 
dění okolo a organizace všemožných věcí.

Můžete mě potkat ve Spolku Matfyzák, 
ve kterém jsem poslední dva roky členem a 

letos součástí náčelnictva. Dále kromě 
učení sebe učím také keramiku v MŠ nebo 

spolu s dalšími organizuji šifrovací hru 
Budějovické želvování.
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